

## 《用英语表白情话短句子》



用英语表白情话短句子

### 表白的句子英文，简短直白！

1.You are the reason I smile.

你是我微笑的原因。

2.My heart beats for you.

我的心为你跳动。

3.With you, I am complete.

和你在一起，我感到了完整。

4.I love you more than words can say.

我对你的爱无法用言语表达。

5. Every moment with you is special.

和你在一起的每一刻都很特别。

6. Your presence lights up my world.

你的存在点亮了我的世界。

7. Thinking of you makes me smile.

想到你就会让我微笑。

8. I want to be with you forever.

我想永远和你在一起。

9. You are my dream come true.

你是我梦想成真的人。

10. I only have eyes for you.

我的眼里只有你。

11. I love the way you make me feel.

我喜欢你让我感受的方式。

12. I'm here for you, through thick and thin.

无论顺境还是逆境，我都会在你身边。

13. You are the one for me.

你是我的唯一。

14. I'd rather be with you than anyone else.

我宁愿和你在一起，也不愿和其他任何人在一起。

15. I can't imagine my life without you.

我无法想象没有你的生活。

16.I never thought of getting married before I met you. I haven't thought about anyone else since I met you.

遇到你之前，我没有想过结婚;遇到你之后，我结婚没有想过别的人。

17.Because of you, my sky will be wide; Because of you, my land will be far away; Because of you, my life will be colorful; Because of you, my world will be different.

因为有你，我的天空才会宽广;因为有你，我的大地才会辽远;因为有你，我的生活才会多彩;因为有你，我的世界才会不同。

18.Ever since you 've been my sweetheart, you haven't been able to watch it since, only you like it year after year.

自从你做了我的心上人，此后风花雪月都不耐看，只有你年复一年的喜欢。

19.It takes a minute to meet someone, an hour to like someone, and a day to love someone, but it takes a lifetime for me to forget you.

遇上一个人要一分钟的时间，喜欢一个人只需一小时的时间，爱上一个人要一天的时间，可要我忘记你却要用上一生的时间。

20.Love, is the endless happiness, may also be the pain of no boundary, may happiness embrace the love of the world, may you and I can walk through the ups and downs of life together.

爱，是无止境的幸福，也可能是无边界的苦痛，愿幸福拥抱全世界的爱，愿你我能够一起走过人生的风风雨雨。

21.I thought about walking and loving, but it's a sea of people. Then I found that I can't walk and love, you alone block the sea of people.

曾想过边走边爱，反正人山人海。后来无力地发现，我没办法边走边爱，你一人挡住了人山人海。

22.This world of green hills burning starlight, spring breeze and evening wind gradually, but also to the stars between your eyes.

这世间青山灼灼星光杳杳，春风翩翩晚风渐渐，也抵不过你眉目间的星辰点点。

23.Sometimes, your words can make me think about it for a few days. Sometimes, a word

from you can disappoint me for a few days. That's what cares.

有时候，你的一句话可以让我回味几天。有时候，你的一句话也可以让我失望几天。这就是在乎。

24.The so-called years of quiet, good, but can have a person, know you warm and cold, understand your grief, understand your people, you deserve the rest of your life, I wish we understand each other, walk all the thousands of sails, still can work together.

所谓岁月静好，好不过能有个人，知你冷暖，懂你悲欢，懂你的人，才配得上你的余生，愿我们彼此默契，走尽千帆，仍能携手相伴。

25.When two people are together, the important thing is to be happy. If you care too much, you get tired. Love you, give you freedom, this is the best concept of love.

两个人在一起，重要的就是开心。如果在乎得太多，会变得很累。爱你，给你自由，这才是最好的爱情观。